

REVOCATION OF AUTHORIZATION – AUTHORIZED PERSON
撤銷授權書 – 獲授權人士

To : SinoPac Securities (Asia) Limited (“SinoPac”)
致 : 永豐金證券(亞洲)有限公司 (“永豐金”)

Dear Sir / Madam,
敬啟者：

Re: Client Account No. _____
有關：客戶帳戶(號碼： _____)

I/We, _____, refer to my/our signed Letter of Authorization dated _____.

I/We hereby revoke the following authorized person to act for me / us, effective from _____.

本人/吾等 _____ 根據本人/吾等簽訂於 _____ 年 _____ 月 _____ 日之授權書，現通知貴公司撤銷下列獲授權人士為授權代表，並由 _____ 年 _____ 月 _____ 日起生效。

The revocation of the authorization (for whatever reason) shall not affect the respective rights and liabilities of each of the parties including SinoPac hereto accrued prior to such revocation.

撤銷上述授權(不論任何原因)將不會影響任何相關人仕(包括永豐金)，於撤銷該授權前之既有權利及責任。

Name of Authorized Person
(獲授權人士姓名)

Passport / ID Card No.
(護照/身份證號碼)

Date this _____ day of _____

本文件簽訂於 _____ 年 _____ 月 _____ 日

Yours faithfully,

Signature of account holder (**All** joint account holders are required to sign)
客戶簽署(**所有**聯名帳戶持有人均須聯合簽署)

Client Name(客戶姓名): _____

(201807)